

日期：二零二六年九月十日(星期四)

Date：10 September 2026 (Thursday)

時間：下午二時三十分

Time：2:30 p.m.

地點：沙田民政事務處 441 會議室

Venue：Sha Tin District Office Conference Room 441

沙田區議會 Sha Tin District Council
房屋及發展規劃委員會 Housing and Development Planning Committee

會議通告 Notice of Meeting

1. 「房署資訊通」應用程式簡介
Brief on the “iHousing” Application
2. 朱煥釗先生提問：有關改善沙田區舊公共屋邨「非平電梯頂層」或「非平電梯層」事宜
Question Raised by Mr CHU Wun-chiu on Improving Direct Lift Access to Unserved Floors (including Top Floors) in Older Public Housing Estates across Sha Tin District
3. 區子安先生提問：有關水泉澳邨保安巡邏機械人的運作成效及未來規劃
Question Raised by Mr AU Chi-on, Paul on the Operational Effectiveness and Future Planning of Security Robots in Shui Chuen O Estate

4. 龔美姿女士提問：沙田區公共屋邨升降機維修時間
Question Raised by Ms KUNG Mei-chi on the Durations of Lift Maintenance at Public Housing Estates in Sha Tin District
5. 夏劍琨先生提問：有關沙田區公共屋邨樓宇外牆維護及安全事宜
Question Raised by Mr HA Kim-kwan on the Maintenance and Safety of External Walls of Public Housing Estates in Sha Tin District
6. 林宇星先生提問：有關於沙田區公共屋邨範圍使用單車及電動可移動工具事宜
Question Raised by Mr LAM Yu-sing on the Use of Bicycles and Electric Mobility Devices in Public Housing Estates in Sha Tin District
7. 沙田區公共房屋及私人機構參建居屋計劃屋苑人口
Population of Public Housing Estates and Private Sector Participation Scheme Courts in Sha Tin District